
HANA PŘIKRYLOVÁ POHLEDEM ČLENŮ TÝMU 

 

Členky týmu řekly o paní Přikrylové: 

Leontina 

Babička Hanka dokáže být přísná - ale i moc milá. Vaří to nejlepší jídlo na světě. Taky 

má moc dobrý cukroví. Stojí si za svým názorem a ví, co chce a co potřebuje. Je 

neuvěřitelně silná, má tři děti a devět vnoučat a dokáže se o všechny postarat. 

Nemám stejně silný zážitek jako ostatní. Vždy tu pro mě byla a je. Nevím, co víc říct. 

Žofie 

Paní Hana Přikrylová na mě působí a působila velice vlídně a mile. Myslím si , že málo 

lidí zažilo to, co zažila ona. Má za sebou velice zajímavou cestu, kterou asi nikdo z 

nás nezažil - ani nezažije. Hrozně hezky vypráví a tím nám při rozhovoru velice 

pomohla. I když nám říkala, že není a že v životě nebyla dostatečně statečná, tak si 

myslím, že to není pravda, protože její život byl velice těžký. A na závěr chci paní 

Přikrylové popřát do života jen to nejlepší. 

Violette 

Paní Hana Přikrylová je milá, pozitivní dáma a skvělá vypravěčka s velmi zajímavým, 

působivým a nevšedním životním příběhem. Prožila si nemálo věcí, o kterých se 

učíme ve škole a které si nikdo z nás nedokáže ani představit, ale přesto žije v 

domnění, že mohla být trochu statečnější. Já si myslím, že je paní Přikrylová 

statečná až až - a ze svého nelehkého života se opravdu nemá za co stydět. 

Anna 

😊 

Vedoucí týmu řekli o paní Přikrylové: 

Tomáš Sekan (učitel dějepisu, tělesné výchovy a zeměpisu) 

Paní Hana Přikrylová (babička naší členky týmu - Leontiny) působila při rozhovoru 

velmi vlídně. Z mého pohledu se jedná o velmi zajímavý příběh ženy, který není 

vyprávěn pouze černobíle. Jedná se o životní pouť reálného člověka, který za svůj 

život prožil mnoho z dějinných událostí, ovlivňujících naši republiku. Manželství 

jejích rodičů: křesťansko-židovské, vstupy a vyškrtnutí ze strany, vztah s manželem 

protkaný spory o KSČ, to všechno utváří obraz života, který je plný zvratů a 

protikladů. Života, který není předem nalinkovaný a už vůbec ne všední. Příběh paní 

Přikrylové je pro mě jedním z nejzajímavějších, se kterým jsem se zatím v rámci 

Příběhů našich sousedů setkal! 

Roman Elner (učitel dějepisu, občanské výchovy, českého jazyka, vlastivědy…) 

Paní Hana Přikrylová nezapře, že je učitelkou (dodnes učí a sepsala rodinné paměti 

/ kroniku). Při rozhovoru jsme se u ní cítili jako doma. Je milá, ochotná odpovědět 

na všechny otázky, přes různé životní peripetie skromná, s nadhledem (a názorem, 

že každý problém má řešení). Ráda se obklopuje příbuznými, hlavně vnoučaty. 

Takovou babičku by si přál skoro každý z nás a já jí děkuji za setkání a přeji hodně 

zdaru.    


